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Vragen van de leden Mohandis en Otwin van Dijk (beiden PvdA) aan de 
minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de toegankelijkheid van 
het hoger onderwijs voor studenten met een beperking (ingezonden 
20 december 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met het onderzoek «Hoger onderwijs weinig handicap-
vriendelijk»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de bevindingen van het hierin genoemde onderzoek 
«Gebruikerstoets studeren met een handicap 2012»? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het positief is om te horen dat er vooruitgang is 
geboekt in het vergroten van de toegankelijkheid van het hbo, maar dat de 
gemiddelde beoordeling van de toegankelijkheid met een cijfer van 6,34 nog 
altijd te laag is? 

Vraag 4
Kunt u verklaren waarom hbo-opleidingen nog altijd lager scoren dan 
universiteiten wanneer het gaat om toegankelijkheid voor studenten met een 
beperking? 

Vraag 5
Welk streefcijfer zouden onderwijsinstellingen volgens u minimaal moeten 
halen wat betreft toegankelijkheid voor studenten met een beperking? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat het zaak is om de toegankelijkheid van het hoger 
onderwijs voor studenten met een beperking te vergroten? Zo ja, bent u 
bereid om in overleg met de onderwijsinstellingen en andere partners (zoals 
patiëntenverenigingen) de toegankelijkheid van het hoger onderwijs te 
verbeteren en hierover voor het einde van het collegejaar 2012/2013 de 
Kamer te informeren?

1 http://www.trouw.nl/tr/nl/4556/Onderwijs/article/detail/3361077/2012/12/10/Hoger-onderwijs-
weinig-handicap-vriendelijk.dhtml
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